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PROTOKOLL 

 STYRELSEMÖTE 
MÄLARENS BÅTFÖRBUND 

Datum:  18 januari 2022 
 
Tid:   
 
Plats: 
 
Deltagare: 
 

 
kl: 18:30 
 
Hotell TaInn Västerås 
 
Närvarande:  
C-G Leijonhufvud (ordf.), H. Wester (sekr), L.Nilsson (kassör), 
Ola Karlsson (miljö), A. Knutas (farled), digitalt H. Wallin (Led2) digitalt 
Josef Marosan (suppl. försäkr.) 
 
Ej närvarande: 
H. Selg, (ledl2, Info,), L. Castaing (Båtsäk.) 

 
 
Protokoll fört på styrelsemöte. 
 
1. Mötets öppnande 

C-G hälsade de närvarande välkomna och öppnade  mötet 

2. Val	av	justeringsman	
Till justeringsman valdes Ola Karlsson 

3. Föregående	möte	
Föregående möte: 2022-11-16 
Protokollet lästes sedan igenom och godkändes i sin helhet 

4. Dagordning	
Godkännes   

 
5. Båtdagen 2023                                                                                                                                                                                                        

        Mötet bestämde att båtdagen skall hållas den 
lördagen den 25 mars kl. 15 på hotell TaInn i Västerås 
Kallelse skall utsändas senast 9 veckor dessförinnan dvs. senast den 20 januari 
Motioner skall enl. våra stadgar var oss tillhanda senast 8 veckor före båtdagen. Styrelsen 
beslutade om att inför årets båtdag ändra detta till 4 veckor. Behov framlades att inför 2024 
besluta om att göra en genomgång av våra stadgar. 
Verksamhetsberättelse, nomineringsförslag till styrelse 2023/2024, röstlängd mm skall senast 3 
veckor för båtdagen 
Uppdrogs åt sekreteraren att se till att kallelse samt utskick inför båtdagen verkställs enl. 
ovanstående riktdagar. 

6. Ekonomi	
Kassör redovisar att det i dag finns 151.250 kr på företagskonto och 163.715 kr på placeringskontot.  
Det ekonomiska utfallet är + 39,7 tkr mot budget på 15,2 tkr. 
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6,   Motioner	till	båtriksdagen	
Motionstiden är satt till den 15 januari, och vi har inte någon inlämnad motion 
Hittills har inkommit 7 motioner andra förbund,  att se på SBU hemsida 
https://batunionen.se/utbildnding/dokumentbibliotek 
Vi beslutade att till nästa möte den 1 mars enskilt läsa igenom dessa för at sedan diskutera på mötet. 

7. Beslut	kring	avtalsförslag	fullserviceavtal	från	Sjöfartsverket	
Beslut 
Vi har erhållit ett förslag till fullserviceavtal från sjöfartsverket vad avser underhåll av 6 sjömärken i 
Målaren som vi ansvarar för.För underhåll av dessa 6 sjömärken, har tidigare varit 7, vill 
Sjöfartsverket nu fakturera oss 25.566 kr mot tidigare 20565 kr för 2022, en ökning med 24 % 
vilket vi ej anses skäligt. 
Vi är ej heller nöjda med avtalsklausulerna i kontraktet. Wallin fick i uppdrag att utforma en 
svarsskrivelse utifrån vårt ogillande till pris samt med ett ifrågasättande av vissa avtalsklausuler.. 

8. Rapport	från	SBU	Organisationsutredning	
Hans Selg var ej närvarande varför inget fanns att rapportera. 
C-G kunde dock rapporter att SBU kommer att gå ut med en enkät till styrelsen i alla båtförbund 
och båtklubbar för att undersöka vad båtklubbarna och dess medlemmar önskar och behöver för att 
utveckla båtlivet samt att undersöka vilka utmaningar som kan finnas med t.ex. information, 
kunskap, support, inflytande, demokrati och finansiering. 

9. Information	från	kommittéer	
• MILJÖ :  Ola rapporterade om att SBU arrangerar en digital miljökonferens den 23.2 

C-G redovisade vad SBU har kommit fram till vad som gäller utifrån nuvarande 
lagstiftning vad gäller Sollentuna fallet. Man säger där att Länsstyrelsens beslut är 
vägledande dock ej prejudicerande. Länsstyrelsen fastslår i sitt beslut att båtklubben 
saknar rådighet över medlemmarnas båtar, men nämner inte huruvida båtklubben är 
verksamhetsutövare eller inte. SBU´s tolkning är att båtklubben, inte den enskilde 
båtägaren, är att betrakta som verksamhetsutövare och att båtklubben därmed 
fortsättningsvis behöver förhålla sig till miljöbalken och tillhörande förordningar, liksom 
båtägaren. En diskussion om kring detta vidtog och fann att vi i dagsläget inte kan gå 
ut med annan information till båtklubbarna än den som SBU anger i sitt 
meddelande. 

• FARLED: Anders rapporterade att han svarat på Sjöfartsverkets remiss gällande 
Nockebybron 
Beslut 
Anders kunde  rapporter att Strängnäs kommun Teknik o fritidsnämnden fattat beslut om 
att reducera öppethållande av Tosteröbron till sommaren 2023 med endast 8 ggr per 
dygn. Kl. 07.00, 09.00, 11.00, 13.00 15.00 17.00 19.00 21.00. Detta är en kraftig 
begränsning mot tidigare. Vi beslutade att C-G och Anders skall uppvakta kommunen i 
denna fråga. 

• BÅTSÄKERHET:   Laurent Castaing var ej närvarande 

Beslut 
Vi diskuterade dock Laurents förslag till enkät att skicka ut till båtklubbarna. Håkan 
Wallin ställde inte upp på denna typ av enkät där klubbarna skall ange om och i vilken 
utsträckning man haft skadefall att rapportera. Han vill att vi istället skickar ut ett 
informationsblad där man kan läsa var risk finns vid upptagning och sjösättning av 
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klubbens båtar och hur man kan förebygga dessa med hänvisning till tillgängliga 
dokument.. Håkan kontaktar Laurent i denna fråga. 

• Försäkring:		
Beslut 
Josef har tagit fram en information kring båt- och klubbförsäkring 
Beslutades om att skicka ut detta till  båtklubbarna via BAS mailsystem vilket Lennart 
kan hjälpa till med. 

10. 					BAS	
Lennart har skickat ut en enkät/information om BAS till de klubbar som inte använder BAS vilket i 
huvudsak är mindre klubbar.                                           Han 
rapporterade vidare om att han hjälpt ett antal klubbar med att komma i gång med den nya 
versionen av BAS.                                                                                                                                          
C-G bad även Lennart att ta kontakt med BAS ansvarig i Mariefreds BK för att hjälpa till med att 
integrera alla nya funktioner i deras system. 

11. 4:M	resp.	Mälarens	Vattenvårdsförbund	
       Inget har hänt att rapportera anående 4:M   
       Vi har sänt in ansökan om medlemskap i Mälarens Vattenvårdsförbund. Beslut om 
antagande tas i möte den 12 maj.                                                                                                                                 
       

12. 	Valkommitté	
Hans W rapporterade om läget betr. ny styrelse samt kommittéledamöter för 2023/2024 
Följande personer har 1 år kvar Ordf. C-G Leijonhufvud, Kassör Lennart Johansson, Ledamot 1 
Hans Selg, Suppleant 1 Josef Marosan 
Följande personer avgår 2022 med önskan om nyval på 2 år 2023 och 2024 
Sekr. Hans Wester 2 år, Ledamot 2 Håkan Wallin 2 år, Suppleant 2 Nyval (Helen Gerber avgår), 
Suppleant 3 Nyval (Sonny Nilsson avgår) 
Kommitte ledamöter; Miljö1 Ola Karlsson 1 år kvar, Miljö 2 Nyval efter Sampo Myllylä, 
Båtsäkerhet Laurent Castaing 1 år kvar, Farled Anders Knutas 1 år kvar 
Information Hans Selg 1 år kvar, BAS- coash 1 år kvar, Förtjänstkommitté Magnus Thelé 1 år kvar 
 
Som framgår av ovan söker vi nu efter ett nytt namn som Miljö 2 efter Sampo Myllylä. Där för jag 
samtal med Enköping ordf. Sten Stabo 
Suppl 2 för samtal med Stallarholmen BK om ersättare för Helen Gerber. Suppl. 3 har ännu inget 
namn efter Sonny. 
Jag kommer att gå ut med ett mail utskick till alla  lubbar där jag ber om deras hjälp vad avser 
öppna platser enl. ovan. 

13. Övrigt	
Inga övriga frågor 

14. Mötets	avslutande	
C-G förklarade mötet avslutat.	

15. Nästa	möte	 	
Bestämdes till onsdagen den 1 mars på hotell TaInn i Västerås kl. 18.30    
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 Justeras:           
             
     
 
---------------------------------------------------------      
 …………………………………………………………….    
   
Hans Wester sekr.           
 Ola Karlsson 

	

	

Kommande	möten	2023:			
1 mars onsdag 18:30, Planering inför båtdagen 
25 mars lördag kl.15 Hotell TaInn Västerås 
 
   
 
  
 
 
 
 


